

Title (en)

Display stand with tubes arranged thereon.

Title (de)

Ständer mit darauf angeordneten Tuben.

Title (fr)

Présentoir avec tubes disposés sur celui-ci.

Publication

EP 0102638 A1 19840314 (DE)

Application

EP 83108725 A 19830905

Priority

- DE 3241628 A 19821111
- DE 8225278 U 19820908

Abstract (en)

In a stand (11) with tubes (16) arranged thereon, the outlet openings of which tubes are closed by a screw cap (38), a basic body of the stand which can be placed on a base has projections (14), which extend upwards into the sleeves and are of a complementary shape to their interior, in order to display the tubes in a space-saving manner. For this purpose, the sleeves and the projections have a length and mutual fit such that the tubes which are placed upright from above by means of the sleeves are held securely against lateral tipping relative to the stand. The lateral spacing of the projections corresponds to the smallest transverse dimension of the tube bodies. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Ständer (11) mit darauf angeordneten Tuben (16), deren Auslaßöffnungen durch eine Verschlußkappe (38) verschlossen sind, weist ein auf einer Unterlage aufstellbarer Grundkörper des Ständers sich nach oben in die Hülsen erstreckend zu deren Innenraum komplementäre Vorsprünge (14) auf, um die Tuben platzsparend zu präsentieren. Hierzu haben die Hülsen und die Vorsprünge eine solche Länge und gegenseitige Passung, daß die von oben mittels der Hülsen aufgestreckten Tuben gegen seitliches Kippen relativ zum Ständer sicher gehalten sind. Der seitliche Abstand der Vorsprünge entspricht der kleinsten Querabmessung der Tubenkörper.

IPC 1-7

A47F 7/00; B65D 85/14

IPC 8 full level

A47F 7/28 (2006.01); **B65D 77/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 7/283 (2013.01); **B65D 77/044** (2013.01)

Citation (search report)

- US 1575231 A 19260302 - SELTMANN WALTER A
- DE 610332 C 19350307 - H C HERMANN NARJES DR ING
- AT 299795 B 19720626 - BEMBERG AG [DE]
- GB 1543728 A 19790404 - BRITISH SYPHON IND LTD, et al
- DE 2433743 A1 19760205 - VER DEUTSCHE METALLWERKE AG
- CH 572331 A5 19760213 - RUETZ PAUL

Cited by

DE202008001326U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0102639 A1 19840314; EP 0102638 A1 19840314

DOCDB simple family (application)

EP 83108726 A 19830905; EP 83108725 A 19830905